
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 200
I sit svar på SUU alm. del - spørgsmål 128 oplyser ministeren, at Sundheds-
og Ældreministeriet den 1. september 2015 modtog svar på sine spørgsmål
om Region Hovedstadens ansøgning af 19. august 2015. Når Region Hoved-
staden således havde færdiggjort sin ansøgning, hvad forhindrede da ministe-
ren i otte dage senere, den 9. september, at mane den usikkerhed om udbe-
talingen af 2015-midlerne i jorden, som bl.a. kom til udtryk i BTs artikel den 9.
september ”Formand: Vi har brug for flere jordemødre”, hvoraf det fremgår, at
sundheds- og ældreministeren fortsat ikke vil kommentere, om midlerne til et
kvalitetsløft på landets fødeafdelinger kommer eller ej?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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